
Fra: Frank <frank@vhg.no> 
Sendt: 06.12.2023 09:22:32 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Sak nr. 23/1334-6. 

Hei! 
Etter å ha lest kommunens godkjenning til dispensasjon har jeg følgende kommentarer: 

Søker burde fremlagt planer for trafikk til eiendommene i byggeperioden. En «sikker adkomst» forteller 
ikke hvor enkelt vi har tilgang. Heller ikke fleksibilitet. 

Evt. flytting av septiktank til egen eiendom er vel ikke aktuelt p.g.a. manglende fall. 
Jeg har tidligere bemerket at eventuelle kostnader vedr. flytting må dekkes av andre enn undertegnede. 

Stiller meg også undrende til habilitetsspørsmålet når Karmøy kommune godkjenner søknaden basert på 
at kommunen selv har kjøpt nye biler som trenger større snuplass. 

Imøteser evt. svar. 

Vennlig hilsen 
Frank Svendsen 

frank@vhg.no 
011 27 027 
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